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V Praze dne 1. listopadu 2023 

Zápis z 12. zasedání oborové rady doktorského studijního programu 

„Teoretické právní vědy – Finanční právo a finanční věda“ 

konaného dne 1. listopadu 2023 od 15:00 hod. v místnosti č. 116 

Přítomni na místě:   Boháč, Karfíková 

Přítomni přes MS Teams: Mrkývka, Štrkolec, Trubač 

Omluveni:   Kohajda, Šimka   

Zasedání oborové rady zahájil předseda prof. Boháč, který přivítal všechny přítomné. 

Následně konstatoval, že oborová rada je usnášeníschopná, protože se oborové rady účastní 5 

členů. Prezenční listina tvoří přílohu č. 1 k tomuto zápisu. Dotázal se, zdali má někdo námitky 

proti navrženému programu. Námitky nikdo nevznesl. Program zasedání byl schválen tichým 

souhlasem.  

Schválený program: 

1. Sdělení předsedy oborové rady  

2. Schvalování hodnocení individuálních studijních plánů 

3. Různé 

1. Sdělení předsedy oborové rady 

Prof. Boháč informoval, že o 2. zasedání Koordinační rady doktorských studijních programů, 

které se uskutečnilo dne 4. října 2023. Všem členům oborové rady byl rozeslán zápis z tohoto 

jednání. Dále stručně shrnul materiál „Návrh úprav přijímacího řízení a přihlášky do 

doktorských studijních programů UK“, který byl na zasedání koordinační rady projednán 

a rovněž byl členům oborové rady zaslán. Konečně okomentoval tabulku studujících, kteří se do 

doktorského studijního programu zapsali v roce 2018 a dříve. Tato tabulka tvoří přílohu č. 3 

k tomuto zápisu. 
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2. Schvalování hodnocení individuálních studijních plánů 

Členové oborové rady k tomuto bodu obdrželi přehlednou tabulku s návrhy hodnocení 

individuálních studijních plánů u 20 studentů. Oborová rada projednala tyto návrhy s těmito 

výsledky: 

- 15 studentů bylo hodnoceno stupněm A,  

- 4 studenti byli hodnoceni stupněm B (u všech bylo navrženo mimořádné hodnocení) a  

- 1 student byl hodnocen stupněm C.  

Hodnocení jednotlivých individuálních studijních plánů je uvedeno v tabulce, která tvoří přílohu 

č. 2 k tomuto zápisu.  

3. Různé 

V bodě různé byla nejprve projednána žádost externího doktoranda o změnu formy studia 

z externího na interní. Oborová rada tuto žádost nechválila, a to z důvodu, že katedra má 

v současné době dostatek interních doktorandů, s ohledem na připravovanou reformu 

doktorského studia není žádoucí zvyšovat počet interních doktorandů ve studijním programu 

a doktorand byl za akademický rok 2022/2023 hodnocen stupněm B.  

 

Na závěr prof. Boháč poděkoval všem zúčastněným za účast na zasedání oborové rady 

a připomněl další termín konání oborové rady plánovaný na 29. listopadu 2023 od 15:00 hodin, 

místnost č. 116. 

Na programu tohoto zasedání se plánuje: 

- sdělení předsedy oborové rady, 

- schvalování individuální studijních plánů, 

- různé. 

Prof. Boháč poděkoval všem přítomným za účast na zasedání a zasedání ukončil. 

Zapsala: Špačková 

Schválil: Boháč 


